
 

Vorig jaar vonden sommige toehoorders het één van mijn kortste toespraken, 

dus dacht ik ‘m dit jaar wat langer te maken. 

Schrijvend aan deze speech, 

bedacht ik mij echter ‘Waarmee begin ik zoiets?’ 

Het is namelijk een jaar vol hoogtepunten geweest, 

maar welke beklijfde nou het meest? 

 

2019 begonnen wij ook officieel met de nieuwjaarsreceptie, 

en iedere vereniging heeft daarbij haar eigen perceptie. 

De één viert het met een handje schudden, heel formeel, 

Bij ons wordt er gefeest en gedronken, soms heel veel. 

 

Ook een traditie in het 2e weekend van januari is het trainingskamp van de selectie, gewoon 

in eigen land, 

op vrijdag wordt er vertrokken en doen ze alles in teamverband. 

Zaterdag, de dag van de oefenwedstrijd, zijn ze nooit zo in vorm, 

maar ‘s nachts zijn het zelfvertrouwen en de conditie enorm. 

 

De rode draad het afgelopen jaar was ongetwijfeld het 100-jarig bestaan, 

dus daar besteed ik nu graag wat aandacht aan. 

Op 5 januari werd het eerste 50 euro lot verkocht aan erelid Wibo Dijkema, 

en velen volgden nog hierna. 

De opbrengst was uiteindelijk ruim 35.000 euro, 

en de winnaar won een heuse auto! 

 

De festiviteiten stonden voor de week van 9 mei ingepland, 

te beginnen met het in werking stellen van een klok en eindigend met het grote feest in een 

tent. 

Er was voor ieder wat wils en wat hebben wij genoten, 

Een groot compliment daarom voor de feestcommissie, al waren die na maanden van 

voorbereiding behoorlijk naar de kloten… 

 

 

Kinderactiviteiten op woensdag, met heel veel pannenkoeken die werden gebakken, 

en op donderdag, tijdens de officiële receptie, hadden wij ineens een koninklijke 

onderscheiding te pakken. 

Vrijdagochtend het ondernemersontbijt, 

en ‘s avonds een jubileumwedstrijd. 

Teun Lageweg maakte een mooi jubileumboek, 

Van oud-Feyenoord kregen wij met 0-2 op de broek. 

 

De uitslag was uiteraard van secundair belang, net als de kwaliteit van het spel, 

waarin Frenk van Gelderen nog wel werd verslagen in een sprintduel. 

Frenk gaat als Johnny van Beukering door het leven sindsdien, 

maar in het eerste elftal is slijtage hem nog niet aan te zien. 

Vaak als aanvoerder zo trots als een aap met 7 lullen, 

wil ik Frenk dan ook vragen het object aan de muur te onthullen. 



 

 
 

Daarmee zijn wij natuurlijk nog lang niet klaar, 

want er gebeurde nog zoveel meer het afgelopen jaar. 

Met de JO11-1, JO11-5, JO13-4, JO19-1, JO19-2 en het 6e vielen er vorig seizoen 

kampioenen te begroeten, zowel bij de jeugd als bij de senioren, 

en werd er door de JO15-1 pas in de kwartfinale van de beker nipt van 2e divisionist 

Alexandria ‘66 verloren. 

 

Ook de veteranen leverden een prestatie van formaat, 

het gebeurt tenslotte niet vaak dat je in een bekerfinale staat. 

Tegen het veel sterkere Voorwaarts werden zij daarin lange tijd door doelman Marco Bakker 

gered, 

en werd duidelijk dat Richard de Lange net op tijd een punt achter zijn mooie carrière heeft 

gezet. 

Uiteindelijk verloren de oudjes met 3-2 de finale, 

maar verdienen zijn een groot compliment, omdat zij deze wisten te halen. 

 

Een historische gebeurtenis was de promotie van Hellevoetsluis 2, 

dit seizoen spelen zij voor het eerst in de res. 1ste klasse mee. 

Ook daarin lijkt het tot nu toe boven verwachting goed te gaan, 

staan zij in de 2e periode zelfs met 12 uit 4 bovenaan! 

Graag hadden wij dan ook de samenwerking met Johan Wouters willen verlengen, 

maar helaas zijn drukke werkzaamheden en de afstand zaken waardoor Johan het niet 

langer op weet te brengen. 



 

Naast alle sportieve successen gebeurde er ook buiten de lijnen genoeg, 

Jaja, het was een lange toespraak waar u om vroeg. 

De bar werd verbouwd en de kantine kreeg een nieuwe vloer, 

Het kantinemeubilair werd vervangen en een uitgifteraam geplaatst door de kozijnenboer. 

 

Tegenslag was er ook, want het kunstgras werd opnieuw niet vervangen, 

en voorlopig blijft dat ook een stil verlangen. 

De keuring wees uit dat de noodzaak er nog niet was, 

en laatst kwamen er berichten naar buiten dat de gemeente geen geld heeft in kas. 

 

Nieuwe kleedkamers en een nieuwe tribune worden nog steeds geambieerd, 

naar wij hopen wordt dat deze zomer gerealiseerd. 

Led-verlichting komt er al in februari rondom het hoofdveld, 

deze club heeft namelijk wel voldoende geld. 

Mede door de contractverlenging van de ING, 

en omdat er zich nog steeds nieuwe sponsors aansluiten bij de v.v. 

 

Financieel zijn wij dus kerngezond en dat betekent voor onze leden, 

dat wij qua contributie voor het komend seizoen hetzelfde rekenen als wat wij al deden. 

Desondanks dienen wij op de centen te letten, 

want het wordt steeds moeilijker om voldoende vrijwilligers in te zetten. 

 

Kennelijk wordt de betrokkenheid ook bij onze club steeds kleiner, net als bij verschillende 

buren, 

en zien wij ons straks genoodzaakt betaalde krachten in te huren. 

Dat heeft een forse stijging van de contributie tot gevolg zo, 

voorkom dat dus met zijn allen, zorg voor voldoende animo. 

Daarom voor onze vrijwilligers louter waardering en respect, 

doe jij nog niks, zorg dan dat jij je dit jaar niet weer aan jouw taken onttrekt. 

 

Qua activiteiten was er, naast de viering van het 100-jarig bestaan, dit jaar ook weer genoeg 

te beleven, 

van een voetbalplaatjesactie tot het jeugdkamp, Feyenoord Soccer Camp, boutavond en 7-

tegen-7. 

In de geest van de Jan de Bakker Bokaal organiseerden wij Het Gouden Eeuw Toernooi, 

met deelname van alleen maar clubs uit de regio, dat vond iedereen mooi. 

 

Nu we toch bezig zijn, we zijn niet te remmen, 

want wij kregen in de verkiezing Beste Sportkantine de meeste stemmen. 

Niet alleen winnaar van de gemeente Hellevoetsluis, 

maar de hele provincie Zuid-Holland voelt zich hier kennelijk thuis. 

 

Uiteraard kan een woord over de jeugdafdeling ook niet ontbreken, 

die hebben namelijk ook weer van zich doen spreken. 

Teams die in de hoofdklasse uitkomen, 

en spelers die van het eerste elftal of zelfs een BVO mogen dromen. 

Ook zijn er plannen om veld 4 te renoveren, 

zodat ze straks vanaf de kleinste jeugd nog beter gaan presteren. 



 

De meiden spelen bij ons een steeds belangrijkere rol, 

want na vorig seizoen de onder-13, zit nu ook de onder-15 vol. 

Met Patrick Lagerwaard als coördinator, 

is hij met recht de grote inspirator, 

 

Voor het eerst dit seizoen ook een vrouw die de benen van de selectie masseert, 

de trainer was sceptisch, maar is inmiddels bekeerd. 

Savienna stond dan ook meteen in september in de presentatiegids, 

net als Wim Verheij, Bas Kooiman en nog een hele rits. 

 

Dan nog een pluim voor onze achterban, 

die toonde zich op 14 december weer een ware twaalfde man. 

Met dit legioen moeten de mannen van Edwin de Koning er toch in slagen in de 2e klasse 

nog te stijgen, 

zoveel steun gaan jullie namelijk in de 3e klasse niet meer krijgen. 

 

Zijn naam is gevallen en ik moet er hier toch nog even iets over zeggen, 

want na 10 jaar gaat Edwin de Koning zijn grenzen verleggen. 

Onze wegen zullen zich scheiden, 

en wij zijn beiden niet te benijden. 

 

Wij zullen moeten wennen aan een nieuwe trainer en hij aan een nieuwe club, 

maar op 20 juni zullen wij op grootse wijze afscheid van hem nemen, met een mooie line-

up. 

Zo komt er o.a. een team van 10 jaar vv Hellevoetsluis, door hem samengesteld, 

tegen een team van Vrienden Van Edwin in het veld. 

 

Toch lijkt het voor hem nu al een gesloten boek, 

want toen hij voorbij kwam in een item van TV Rijnmond stond er onder zijn naam al ‘Trainer 

VV Smitshoek’... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Gekkigheid natuurlijk, want wij hebben elkaar beloofd, 

op een waardige manier afscheid te nemen, door de voordeur en met opgeheven hoofd. 

Verschillende trainers solliciteerden op zijn functie, maar de spelers hadden een duidelijke 

voorkeur, 

daarom is vanaf volgend seizoen onze nieuwe trainer Paul Bestebreur. 

 

Tot slot nog even een moralistisch woord, 

want het lijkt wel of de wereld langzaamaan ontspoort. 

Schiet-, vecht-, steek- en moordpartijen en een racistische supporter, 

Mishandelingen, bedreigingen, terrorisme en lontjes worden steeds korter. 

Ik geloof nog altijd in het goede van de mens, 

en heb daarom voor u allen 1 wens. 

Dat 2020 maar vreedzaam mag verlopen, 

en wij verdraagzaamheid tot woord van het jaar om kunnen dopen. 

 

Voor nu veel plezier en gezelligheid, 

want daarvoor is het nu wel tijd. 


